
Č. j. 541-8306/2024 

Z á p i s n i c a 

zo 17. zasadnutia Mestského zastupiteľstva (MSZ) v Sliači konaného 

dňa 24. 9. 2024 

I. Záhlavie 

Miesto   :  Zasadacia miestnosť pri MsÚ 

Primátor  :  Ing., Mgr. et Mgr. Ľubica Balgová 

Zást. primátora  :  Ing. Ján Belička 

Prednosta úradu :  Ing. Dušan Hruška 

Poslanci  :  podľa prezenčnej listiny  

 

Program 

1.Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov                                     

zápisnice 

2.Voľba návrhovej komisie 

3.Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

4.Správa o plnení uznesení 

5.Voľba členov Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča 

6.Dodatok č.11 VZN č.25/2005 o záväznej časti Územného plánu mesta Sliač ZaD č.11 

7.VZN č.02/2024 o poplatku za znečisťovanie ovzdušia malým zdrojom 

8.VZN č.03/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch 

miestnych komunikácií na území mesta Sliač 

9.Zmeny v sieti škôl a predškolských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Sliač 

zverenie majetku do správy Materskej školy Jána Cikkera 

10.Správa o plnení rozpočtu k 30.6.2024 

11.Rozpočtové opatrenia 

12.Správa o výsledkoch kontrol 

13.Havarijné stavy 

14.Informácie primátorky 

15.Rôzne       



16.Slovo pre verejnosť 

17.Interpelácie poslancov 

18.Odpovede na interpelácie poslancov 

19.Záver   

 

II. Záznam priebehu rokovania 

BOD 1 

Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice 

Rokovanie 17. zasadnutia mestského zastupiteľstva otvorila a viedla primátorka mesta 

Ľubica Balgová, ktorá privítala všetkých prítomných. Skonštatovala, že MsZ bolo zvolané 

v zmysle zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Skonštatovala, že Msz 

bolo zvolané pozvánkou zaslanou poslancom mailom, aj pozvánkou zverejnenou na webovej 

stránke mesta.  

Pani primátorka skonštatovala, že MsZ je uznášania schopné, prítomní boli 11 poslanci. 

Za zapisovateľku zápisnice primátorka určila p. Natáliu Borgulovú – zamestnankyňu 

MsÚ Sliač, za overovateľov zápisnice určila poslancov p. Ing. Jána Beličku a p. Igora 

Ambrózyho. 

 

BOD 2 

Voľba návrhovej komisie 

 Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci p. Ing. Michal Gabaš a p. doc. Ing. 

Andrea Janáková Sujová, PhD. 

 

BOD 3 

Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

 Pani primátorka navrhla doplniť bod č. 14 „Zmluva o prevode vlastníctva dažďovej 

kanalizácie“. 

1.Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice 

2.Voľba návrhovej komisie 

3.Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 



4.Správa o plnení uznesení 

5.Voľba členov Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča 

6.Dodatok č.11 VZN č.25/2005 o záväznej časti Územného plánu mesta Sliač ZaD č.11 

7.VZN č.02/2024 o poplatku za znečisťovanie ovzdušia malým zdrojom 

8.VZN č.03/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch 

miestnych komunikácií na území mesta Sliač 

9.Zmeny v sieti škôl a predškolských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Sliač 

zverenie majetku do správy Materskej školy Jána Cikkera 

10.Správa o plnení rozpočtu k 30.6.2024 

11.Rozpočtové opatrenia 

12.Správa o výsledkoch kontrol 

13.Havarijné stavy 

14.Zmluva o prevode vlastníctva dažďovej kanalizácie    

15.Informácie primátorky 

16.Rôzne       

17.Slovo pre verejnosť 

18.Interpelácie poslancov 

19.Odpovede na interpelácie poslancov 

20.Záver   

 

   

BOD 4 

Správa o plnení uznesení  

 Dôvodovú správu predložil prednosta úradu Ing. Dušan Hruška. Oboznámil poslancov 

s plnením uznesení.   

 

 

 

 



BOD 5 

Voľba členov Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča  

Dôvodovú správu predložila primátorka mesta v ktorej uviedla, že v súlade s 

ustanovením § 24 ods. 16 zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších zmien a doplnkov je 

funkčné obdobie orgánov školskej samosprávy štyri roky. Rade školy pri Základnej škole A. 

Sládkoviča Sliač 962 31, končí funkčné obdobie dňa 16.10.2024. O delegovaní štyroch 

zástupcov zriaďovateľa rozhodne uznesením Mestské zastupiteľstvo v Sliači.  

  

BOD 6 

Dodatok č.11 VZN č.25/2005 o záväznej časti Územného plánu mesta Sliač ZaD č.11 

 Dôvodovú správu predložila primátorka mesta v ktorej uviedla, že Mesto Sliač, ako 

orgán územného plánovania, je obstarávateľom návrhu „ÚZEMNÝ PLÁN MESTA SLIAČ, 

Zmeny a doplnky č. 11“ (ďalej ZaD č. 11”) v zmysle § 40 ods. 5 zákona o územnom plánovaní 

obstaráva územnoplánovaciu dokumentáciu, ktorej obstarávanie sa začalo oznámením o začatí 

obstarávania územnoplánovacej dokumentácie (ďalej ÚPD) podľa doterajších predpisov a 

neskončilo schválením ÚPD do 31.03.2024 sa dokončí podľa predpisu účinného v čase začatia 

obstarávania. Mestské zastupiteľstvo v Sliači uznesením č. 58/2023 zo dňa 30.03.2023 udelilo 

súhlas obstarať ZaD č. 11 k platnému ÚPN mesta Sliač. 

 

BOD 7 

VZN č.02/2024 o poplatku za znečisťovanie ovzdušia malým zdrojom 

Dôvodovú správu predložila primátorka mesta. Uviedla, že v súlade s ustanovením § 1 

písm. b) zákona č. 190/2023 Z. z. o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia, ktorý nadobudol 

účinnosť 1. januára 2024, mesto Sliač navrhuje všeobecne záväzným nariadením rozšíriť 

portfólio poplatkov o poplatok za emisie vyprodukované z malých zdrojov znečistenia ovzdušia 

právnickými osobami na území mesta. 

 

BOD 8 

VZN č.03/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch 

miestnych komunikácií na území mesta Sliač  

Dôvodové správy predložila pani primátorka mesta. Uviedla, že VZN by malo byť 

účinné od 1.11.2024 s výnimkou článkov, ktoré hovoria o vyhradeným miestach a poplatkoch 

za parkovanie a o kontrole. A to z dôvodu, že sa predpokladá, že po schválení sa začne vyberať 

spoločnosť , ktorá bude zabezpečovať parkovanie. Následne sa spustí registrácia. Po registrácii 

od 1.1.2025 sa bude môcť kontrolovať toto parkovanie. Uviedla, že mesto bude v jednej zóne, 

ktorá začína pri MsÚ a končiť bude pod kúpeľmi. A taktiež bude začínať pri vstupe z ulice Š. 



Záhorského. Označenie bude aj z ulice Hájnickej. V rámci pripomienok sa znížil registračný 

poplatok na 15€. Doplnilo sa štvrté a ďalšie autá. Ďalej sa doplnila registrácia auta osoby 

blízkej. Ale tiež sa doplnila možnosť len návštevníckej karty. Uviedla, že bola snaha zapracovať 

všetky pripomienky. Toto VZN je meniteľné a v budúcnosti sa dá dopĺňať.  

Pán poslanec Láskavý sa opýtal na miesta pri úrade a na ulici Leteckej.  

Pani primátorka uviedla, že táto časť bude mimo zóny. Parkovisko pri MsÚ bude slúžiť 

ako odstavná plocha alebo ako hodinové parkovanie.  

Pán poslanec Bakša poprosil poslancov aby si uvedomili, za ktorý návrh hlasujú. Či za 

ten čo visí, alebo za ten čo prešiel pripomienkami alebo ten čo bol poslaný mailom. Uviedol, 

že legislatívna komisia sa zhodla na určitých veciach, ktoré tam zapracované nie sú.  

Pán prednosta uviedol, že VZN bolo vyvesené, bolo pripomienkované a potom bolo 

posunuté do legislatívnej komisie. Poslanci hlasujú za VZN, ktoré predkladá predkladateľ. 

V tomto prípade primátorka. Čiže platí materiál, ktorý bol posledný doručený od pani 

primátorky. 

Pani primátorka uviedla, že samozrejme môžu dať pozmeňujúci návrh.  

Pán poslanec Ambrózy sa opýtal na skútre a motorky. 

Pán prednosta uviedol, že toto VZN sa zaoberá miestami, ktoré sú už vyznačené, 

zaoberá sa parkovaním od 17.00 do 7.00. nezakazuje žiadne parkovanie dodávok len hovorí 

o tom na aké vozidla sa budú vydávať parkovacie karty. Cez deň vozidlá, ktorým to nezakazujú 

predpisy môžu parkovať. Vo VZN  upravuje kde sa nesmie parkovať a nie kde smie.  

Pán poslanec Láskavý navrhol, aby sa nechali vo VZN ustanovenia len o registrácii a 

o poplatkoch a všetko ostatné nech sa vyškrtne. Len článok 4. Vyjadril sa, že za pôvodnú verziu 

určite nezahlasuje.  

Pán poslanec Hric uviedol, že k celému procesu sa vyjadrilo 14 ľudí z toho 4 poslanci. 

Súhlasí s parkovacou politikou ale namieta, že ak sa občan chcel vyjadriť k prílohám nebolo to 

možné, lebo neboli uverejnené. Vyjadril sa, že VZN nebolo prerokované na finančnej komisii. 

Uviedol, že v legislatívnej komisii sa toto VZN prerokovalo ale nie všetky pripomienky boli 

zapracované.  

Pán prednosta uviedol, že parkovacej politike sa venujú už dlho. Prvé VZN išlo do 

legislatívnej komisie v marci. Od marca je už toto asi 11 verzia, kde sa postupne zapracúvajú 

pripomienky. Tento proces bol nad rámec legislatívy. Znovu uviedol, že toto VZN reguluje iba 

parkovanie na vyznačených miestach v prílohe, nedovoľuje parkovať len na miestach ktoré sú 

vyznačené, ale reguluje. Nikomu nezakazujeme cez deň parkovať, ak neporušuje zákon, len 

regulujeme vyznačené miesta. Ak niekto tvrdí, že toto zakazuje parkovať na ulici Hájnickej 

alebo inej, nie je to pravda. O parkovacej politike sa hovorí pol roka. 

Pani primátorka uviedla, že momentálne sa riešia jednosmerky, práve kvôli parkovaniu. 

Lebo občania parkujú tak, že nie je možné prejsť dvoma autami. Ďalej uviedla, že momentálne 

je zakreslený súčasný stav, v ktorom nie sú zakreslené odstavné plochy a niektoré parkovacie 



miesta na ulici Kollárovej. Toto je momentálne prvý návrh parkovacích miest. Momentálne sa 

kreslia v meste parkovacie čiary. Postupne budú zakreslené všetky miesta, následné sčítané 

a zaznačené. Momentálne je toto príloha, ktorú máme k dispozícii. Do prílohy sa budú môcť 

vždy dokresľovať parkovacie miesta. Môže sa podľa potreby aktualizovať. Pani primátorka 

vytvorila analýzu s 1000 zaregistrovanými autami. Oboznámila poslancov s výpočtom. Toto 

VZN umožní mať štatistické údaje aby sa mohlo ďalej pracovať a pokračovať. Uviedla, že žije 

pre túto prácu a chce aby boli občania spokojný. Niektoré veci treba dať do praxe aby sme sa 

mohli posunúť. Toto VZN je urobené tak aby nebolo diskriminačné. Skupiny, ktoré môžu 

požiadať o zľavu ju aj dostanú.  Toto VZN poskytne upratať mesto. Môže byť, že sú dáke 

nedostatky ale keď to začne bežať, bude sa vedieť povedať čo treba zmeniť, doplniť.  

Pán poslanec Láskavý uviedol, že treba vyznačiť na ulici Cikkera parkovisko, na ktoré  

je právoplatné stavebné povolenie. Ďalej uviedol, že investor IBV Juh mal podmienku 

vybudovať parkovisko pre návštevy. Nie je ani jedno naznačené. Opýtal sa na parkovacie 

miesta pri požiarnej zbrojnici. Pán poslanec uviedol, že si cení prácu pani primátorky lebo 

parkovacia politika je dôležitá. Chce podporiť tento návrh, ale musí to byť poriadne zakreslené.  

Pani primátorka uviedla, že zatiaľ nie sú schválene žiadne investície do parkovania preto 

sa tieto návrhy parkovania nikde neuvádzajú.  

Pán poslanec Ambrózy vyjadril súhlas s parkovacou politikou a chce aby sa začalo 

robiť. 

Pani primátorka uviedla, že toto VZN umožňuje registrovať občanov. Parkovacia 

politika ako taká sa má uviesť až od 1.1.2025 je priestor na korekcie. Toto  je krok k zavedeniu 

parkovacej politike.  

 Pán prednosta uviedol, že ak sa toto VZN príjme bude sa musieť veľmi rýchlo zohnať 

dodávateľa systému.  

 Pani primátorka uviedla, že by sa mohlo schváliť uznesenie, ktorým bude schválená 

časť VZN. Aby sa mohol začať hľadať dodávateľ.  

Pani poslankyňa Janáková Sujová uviedla, že uznesenie nie je záväzne pre občanov.  

Pani primátorka poprosila poslancov, aby sa vyjadrili ako sa bude ďalej postupovať, aké 

majú predstavy, aby sa mohlo občanom povedať, či sa parkovacia politika plánuje ďalej riešiť.  

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

BOD 9 

Zmeny v sieti škôl a predškolských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Sliač 

zverenie majetku do správy Materskej školy Jána Cikkera  

 Dôvodovú správu predložila pani primátorka, uviedla, že na základe žiadosti bolo 

vydané rozhodnutie o vyradení zo siete MŠ SNP. MŠ nebola zrušená len sa  transformovala 

ako elokované pracovisko MŠ J. Cikkera.  Okrem nevyhnutných organizačných opatrení  je 



potrebné previesť majetok spravovaný Materskou školou SNP 27 a jej organizačných súčastí 

do správy Materskej školy Jána Cikkera.  

 

BOD 10 

Správa o plnení rozpočtu k 30.6.2024 

Dôvodovú správu predložila primátorka mesta. Správa o plnení rozpočtu sa predkladá 

za účelom priebežného hodnotenia plnenia rozpočtu príjmov a výdavkov mesta Sliač a 

monitoringu programového rozpočtu, v súlade s plánom práce Mestského zastupiteľstva a 

zákonnou povinnosťou vyplývajúcou zo zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Rozpočet bol zostavený ako 

programový, t. j. zdôrazňujúci vzťah medzi rozpočtovými výdavkami a očakávanými výstupmi 

a výsledkami realizovaných rozpočtových programov a aktivít. Pre rok 2024 bolo 

rozpočtovaných 15 programov, ktoré predstavujú aktivity slúžiacich k plneniu zámeru 

jednotlivých programov. Rozpočet mesta Sliač na rok 2024 bol schválený uznesením MsZ č. 

34-40/2024 dňa 3.4.2024 Rozpočet bol plánovaný a schválený ako vyrovnaný vrátane 

finančných operácií 

 

BOD 11 

Rozpočtové opatrenia 

 Dôvodovú správu predložila primátorka mesta. Uviedla, že prílohami týchto uznesení 

sú rozpočtové opatrenia.     

   

BOD 12 

Správa o výsledkoch kontrol 

 Dôvodovú správu predložil hlavný kontrolor mesta p. Husár. Uviedol, že na základe 

schváleného plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 uznesením MsZ Sliač č. 174/2023 zo 

dňa 14.12.2023 schválilo mestské zastupiteľstvo pre hlavného kontrolóra úlohy.  

Kontrola bola zameraná na výdavkové FO v rámci organizácie bez právnej subjektivity v 

zakladateľskej pôsobnosti mesta Sliač – Dom sociálnych služieb Sliač. V rámci zistených 

nedostatkov vo výdavkoch DSS sa jedná o chyby v rozpočtovníctve, kedy výdavky zaťažili 

rozpočet DSS čo by sa nemalo diať najmä v prípade liekov na osobnú spotrebu. Rovnako 

výdavky z rozpočtu DSS musia byť hradené z prevádzkového účtu DSS a nie z účtu obce. 

Nedostatky súvisia aj s formálne vykonávanou základnou finančnou kontrolou, kde odporúčam 

zjednotiť spôsob vyznačovania možností vykonať či pokračovať vo finančnej operácii.  

Kontrola plnenia vybraných uznesení MsZ Sliač. Kontrola bola zameraná na informácie o 

dôležitých otázkach života obce – založenie obecnej s.r.o. a schválenie zásad hospodárenia s 

majetkom mesta Sliač. Ďalej kontrola overila plnenie povinností vyplývajúcich z uznesení MsZ 



z roku 2021 ohľadom pôžičky prostriedkov RF na rekonštrukciu kotolní v nájomných bytových 

domoch na ul. Topoľová. Ku dňu kontroly bola splnená 1 úloha a to založenie obecnej s.r.o.  

Kontrola zákonnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri nakladaní s majetkom mesta v 

rozpočtovej organizácii ZUŠ Sliač za rok 2023 Bola vykonaná kontrola na základe požiadavky 

MsZ Sliač v subjekte ZUŠ Sliač s cieľom preverenia hospodárenia rozpočtovej organizácie 

mesta. Povinná osoba podala v stanovenej lehote námietky, ktoré nechcela dať písomne, pričom 

HK uznal ich charakter a v správe ich zohľadnil. Jedná sa o teoreticky výpočet počtu žiakov 

bez prípadnej dotácie mesta, výhrady k dohodárom, ktorí boli do konca roka 2023 v riadnom 

pracovnom pomere a na dohody boli prijatí až v roku 2024, upresnenie výpočtu príjmu za 

školné v roku 2023/24. Osobné údaje zamestnancov boli v správe zneprístupnené. 

 Pani poslankyňa Janáková Sujová sa opýtala, či zistil ako je to s hygienou a priestorom 

v ZUŠ, a počtom žiakov.  

 Hlavný kontrolór odpovedal, že toto sa nedá poriadne vyčísliť. V danej hodine môže 

byť maximálne 50 žiakov prítomných na vyučovaní v budove.  

 Pani poslankyňa položila otázku či nie je prehnaný počet pedagógov.  

 Hlavný kontrolór uviedol, že hľadal metodiku ale nedá sa to prepočítať. Nevie to 

vypočítať kvôli tomu, že sa každý rok otvárajú nové odbory. Nedá sa to prepočítať dopredu ale 

až po ukončení roku. Nevie zaťaženie na jedného pedagóga.  

  

BOD 13 

Havarijné stavy 

 Dôvodovú správu predložila primátorka mesta v ktorej uviedla, že vyhlásenie 

havarijných stavov by malo urýchliť procesy pri opravách poškodených ciest a odstránenie 

nebezpečenstiev, ktoré tam hrozia. Na ulici Tajovského je prepadnutá vozovka, kanalizácia 

v podloží pôsobí ako drenáž a vyplavuje zásyp. Oslovila vodárov aby identifikovali chybu. V 

MŠ J. Cikkera bolo potrebné odkopať základy a za účasti statika ich spevniť. Na rozvádzačoch 

na uliciach Štúrova, J. Cikkera a Letecká boli zistené pri revízii nedostatky, ktoré bránia získať 

revíznu správu.  

 Pri hlasovaní bolo prítomných 10 poslancov.  

 

BOD 14 

Zmluva o prevode vlastníctva dažďovej kanalizácie    

 Dôvodovú správu pripravil právnik mesta JUDr. Petroch a predložil ju kontrolór mesta 

p. Husár. Uviedol, že vodárenská spoločnosť dažďovú kanalizáciu nechce prebrať. Musí ju 

prebrať mesto. Zo zákona vychádza len táto možnosť, aby to prebralo mesto a bolo tam vecné 

bremeno.  



 Pán prednosta uviedol, že stavebné povolenie bolo vydané na všetko okrem dažďovej 

kanalizácie. Ale skolaudovanie dažďovej kanalizácie je podmienkou skolaudovania cesty. 

Dažďové vpuste nie sú súčasťou kanalizácie ale komunikácie.  

 Pani primátorka navrhla predĺžiť zastupiteľstvo o pol hodinu. Poslanci odhlasovali 

predlženie. 

 

BOD 15 

Informácie primátorky 

 Pani primátorka informovala poslancov, že 22.11.2024 sa organizuje gala večer 

v spolupráci s kúpeľmi Sliač. V rámci galavečera sa prebehne ocenenie občanov. V prípade 

záujmu, môžu niekoho nominovať. Primátorka navrhla čestného občana p. Švidraňa. Oznámila, 

že 30.10.2024 bude zastupiteľstvo. Do tohto termínu musí zasadnúť kultúrna komisia 

aby vyhodnotila uznesenie, aby sa mohli tieto ocenenia odovzdať.  Oznámila, že finančné 

prostriedky mestu boli krátené zhruba o 3,5%. 

 

BOD 16 

Rôzne       

 Pani primátorka navrhla nové uznesenie, na základe ktorého by sa schválilo, že poslanci 

súhlasia, že organizácie mesta si môžu prenajímať majetok bezodplatne.  

 

BOD 17 

Slovo pre verejnosť 

Pán Lisý poďakoval za možnosť pripojiť sa do diskusie. Uviedol, že 18.9.2024 poslal 

primátorke aj poslancom mail s návrhom riešenia parkovacej politiky. Nedostal odpoveď. Ďalší 

mail poslal včera. Vyjadril sa, že VZN o parkovacej politike bude mať podľa neho veľké 

dopady na obyvateľov. Vyjadril názor k sumám parkovacích kariet a tiež k tomu, že mnoho 

občanov ani netuší, že sa chystá parkovacia politika. Poprosil poslancov aby sa pozreli 

dodatočne na jeho pripomienky.  

Pani primátorka uviedla, že každý občan v bytovke zaplatí približne 7 € daň a z tejto sumy 

nie je reálne vybudovať parkovisko. Skonštatovala, že plány sú ale bohužiaľ peniaza nie. Mesto 

do konca roka stratí 3,5% financií. Bohužiaľ od nového roka sa musí zvýšiť daň, na základe 

toho čo prijal štát bude suma odpadového hospodárstva vyššia. Mesto musí zabezpečiť 

mechanickú biologickú úpravu odpadu, tak sa štát zaviazal EU v termíne od 1.1.2025. Mrzí ju, 

keď sa občanom zvyšujú dane ale odpad si každý musí zaplatiť sám. Mesto nie je organizácia, 

ktorá keď nastaví ruku štát jej prispeje. Nepatrí pod ministerstvo, mesto je verejná správa. 

Momentálne sa dostalo o 80 000€ menej a to sú ešte tri mesiace do konca roka. Uviedla, že ju 

mrzí zvyšovanie daní, nešla do funkcie s plánom zvyšovať. Ďalej uviedla, že chce vybudovať 



parkovaciu politiku tak, aby každý občan s trvalým pobytom mal kde zaparkovať. Občania 

s trvalým pobytom si komfort zaslúžia. Uviedla, že mesto je ešte na tom dobre, sú mestá a obce, 

ktoré už sú v nútenej správe. 

Pán poslanec Hric súhlasí s pripomienkami v maily. Mrzí ho, že pripomienky neprišli na 

čas a tým pádom neprešli celým procesom. Určite sa k pripomienkam vyjadrí mailom. 

Pán Chovan sa opýtal, prečo nebolo ďalšie stretnutie s občanmi. 

Pani primátorka odpovedala, že občania mali možnosť pripomienkovať zverejnené VZN 

a preto nebolo potrebné ďalšie stretnutie.  

Ďalej sa opýtal, kto bude spracovávať osobné údaje občanov. 

Pán prednosta odpovedal, že spoločnosť, ktorá bude mať podpísanú zmluvu, bude mať 

právo spracovávať osobné údaje.  

Ďalšia otázka bola na prevádzkové náklady a na spoločnosť ktorá zabezpečí celý chod 

parkovacej politiky a čo nám to prinesie. Má pocit, že tieto informácie nemajú ani poslanci.  

Pán prednosta odpovedal, že toto nie sú tajné informácie ale ešte sa nevie aká spoločnosť 

to bude. 

Pani primátorka vypracovala analýzu, v ktorej aspoň približne uviedla čo koľko bude stáť 

a koľko sa vyzbiera. Tieto čísla sú len orientačné. Uviedla, že si uvedomuje, že je veľa 

pripomienok a veľa vecí sa nepáči ale nie všetko sa dá zapracovať. Každý má individuálny 

problém. 

Ďalej bola položená otázka, na čo budú použité vyzbierané peniaze.  

Pani primátorka uviedla, že na vybudovanie nových parkovacích miest a na infraštruktúru. 

Pán prednosta   uviedol, že peniaze sú príjmom do rozpočtu. To čo sa získa tohto roku na 

budúci rok sa bude rozpočtovať. Peniaze sa primárne použijú na úpravu a vybudovanie 

parkovacích miest.  

 

BOD 18 

Interpelácie poslancov 

Pán poslanec Bakša sa opýtal, že z akého dôvodu boli vyrúbane stromy pri škole. A chce 

vidieť doklady. A či sa plánujú ešte výruby v okolí školy. Ďalej sa opýtal prečo nie je v záložke 

referenda vyjadrenie prokurátora, a to, že bolo VZN zrušené a, že je referendum neplatné. 

Taktiež chce aby na stránke bolo zverejnené rozhodnutie prokurátorky. Ďalej sa opýtal, kedy 



mesto uzatvára zmluvy a kedy rieši vec objednávkou. Opýtal sa v akom stave je projekt mestský 

dom na ulici SNP 13.  

Pani primátorka odpovedala, že vyrúbané stromy boli napadnuté lykožrútom. Všetko sa 

vyrubuje s povolením.   

Pani primátorka k mestskému domu uviedla, že sa ide do troch výziev. Bude predkladať 

projektový zámer. V decembri sa bude schvaľovať druhé kolo v rámci administratívy. Následne 

to pôjde do UMRU a potom sa to posunie ďalej. V priebehu októbra sa bude podávať 

projektový zámer na finančné prostriedky.  

Pán poslanec Gabaš sa opýtal,  v akom štádiu je projektová dokumentácia.  

Pani primátorka odpovedala, že ju máme v realizačnom stave, takúto ju budeme súťažiť. 

Každý dodávateľ si presne povie, ako to ide materiálne robiť. Dodávateľ si vypracuje detaily 

realizácie.  

Pán poslanec Láskavy sa opýtal na projektovú dokumentáciu sobášnej siene, žiada písomne 

odpovedať a doložiť  všetky podklady, odkiaľ sa prišlo na sumu 57 600€ a odkiaľ sa vyčlenili 

peniaze. Opýtal sa na fakturácie CSS. (odstránenie nedostatkov, nádrž) Z čoho sa to platilo. 

Ďalej sa opýtal na zberný dvor, že sa vybralo zmluvou za 10 000€ čo je to? Ďalej sa opýtal na 

chodník na Mládežníckej ulici, chcel by vidieť projekt.  

Pani primátorka odpovedala k fakturáciám CSS, že peniaze boli narozpočtované. 

K zbernému dvoru pani primátorka uviedla, že vyšla výzva a potrebovalo sa rýchlo zapojiť. 

Financie boli použité z kapitálových výdavkov.  K chodníku na Mládežníckej uviedla, že o ten 

kus, ktorí bol už opravený majiteľom domu pred rokom bola konečná cena nižšia.  

BOD 19 

Odpovede na interpelácie poslancov 

 

BOD 20 

Záver   
 

Pani primátorka poďakovala poslancom za spoluprácu. 


